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Domácí borci hvězdami Lipánkovy brusle & Lipenského půlmaratonu 

V sobotu 11. května se na našem malebném náměstí po druhé v historii sešli vyznavači běhání a inline bruslení, aby poměřili své 
síly na nádherné trati vedoucí okolo Lipenského jezera a frymburského poloostrova. Pravda, počasí stejně jako vloni, 
„nezklamalo“ a po celý den bylo divákům i závodníkům dopřáno vskutku osvěžující jarní sprchy. Bez ohledu na déšť, hromy a 
blesky se na start postavilo úctyhodných 165 závodníků! (63 dětí a 102 dospělých) a je skvělé, že dorazila celá řada frymburských 
dětí.  Úspěšnou premiéru si letos odbyla „hobby kategorie“ na poloviční vzdálenost Lipno – Frymburk s dopravou zdarma na start 
parníkem Vltava. A když se v nočních hodinách před závodem podařilo místním námořníkům opravit převoz, bylo jisté, že cirka 
90 závodníků hlavní půlmaratonské trasy si plavání na start do Frýdavy minimálně letos odpustí. Závodníci podali skvělé výkony 
vyšperkované závěrečným spurtem za hlasitého povzbuzování v cílové rovince na náměstí. Zvláštní uznání patří všem 
frymburským d ětem a dále pak: půlmaratoncům Jarce Račákové (1. místo v kategorii), Markét ě Řezáčové (3. místo 
v kategorii) a Václavovi Mertlovi  (3. místo v kategorii), kteří zvládli uběhnout 21 km v úžasných časech. Stejnou vzdálenost, ale 
v jízdě na inlinech s holemi si zcela podmanilo domácí kvarteto v pořadí Luboš Krejza, Martin Nekola , Tomáš Řezáč a 
Miroslav Maurer  (letité zkušenosti se opět projevily). Zlato na poloviční vzdálenosti v inline bruslení do cíle na náměstí přivezly 
Dorota Nekolová a probuzený talent Marcela Frajová. A aby toho nebylo málo, v běhu na 10 km doběhl jako první 
„naturalizovaný“ Frymburan Jan Petrou.  V cíli čekala na závodníky bohatá a chutná nadílka od kapitána Lipánka a pro dospělé 
doping v podobě teplých párků a řízného Bernarda. Spokojenost na tvářích malých i velkých byla tím nejlepším důkazem, že 
Lipánkova brusle a Lipenský půlmaraton je krásný závod, který dělá Frymburku dobré jméno široko daleko.  
Těšíme se za rok na viděnou! 

Pořadatelé SK Lyžaři-běžci Frymburk a SK Triatlon 
Lipno děkují všem partnerům (obzvláště frymburským), 
závodníkům i divákům, kteří výrazně přispěli 
k uspořádání této vydařené akce.oooooooooooooooooo  
Městys Frymburk, Lipánek od Madety – generální 
partner akce, Kiss Jižní Čechy – hlavní mediální 
partner Wellness Hotel Frymburk, PLUS Boháč a 
spol., Camping Frymburk, Občanské sdružení Lipno 
– Dunaj, obchůdek Petry Nekolové, převozníci V. 
Kubát a J. Bouchal, Muzeum a infocentrum 
Frymburk, Penzion U Kostela, Hotel Maxant, 
Půjčovna & sport Řezáč, Lipno Centrum, HM Steak 
Restaurant, Rosenberger Lipno - Line, Landal 
Marina Lipno, Stezka korunami stromů, Lipno baví, 
Active Park Lipno, Zoot, Penco, Silvini, průvodce 
Grenzgenial.  

Za SK Lyžaři – běžci Frymburk – Martin Řezáč 



 2 

Plynofikace Frymburka 2.etapa 

Je to přesně tři roky, kdy jsem poprvé informoval  občany o 
skutečnosti, že Frymburk bude mít zemní plyn. První etapa 
zdárně proběhla a řada objektů je dnes již napojena a zemní 
plyn využívá jako zdroj pro vytápění případně i vaření. 
Jelikož  hlavní trasa procházející Frymburkem byla hlavně 
stanovena a i projektována jako páteřní, spojující,  znamená 
to, že plynovod bude postupovat dál směrem k Černé 
v Pošumaví. Všem tedy bylo jasné, že musí být 
vyprojektováno a následně vyřízeno stavební povolení i pro 
celkovou plynofikaci všech domů v městysi. Proto 
zastupitelstvo zhruba před rokem a půl uvolnilo nemalé 
prostředky na pořízení projektové a i prováděcí 
dokumentace a vytýčení trasy k samotnému rozvodu plynu 
po celém území intravilánu. To vše úspěšně dopadlo a na 
jaře jsme dokumentaci včetně stavebního povolení měli 
hotovou. Mezitím jsem se vícekrát sešel se zástupci  
společnosti  E.ON, jež je provozovatel a vlastník plynovodu 
a hledali jsme řešení, jak Frymburk zplynofikovat  
kompletně. Vzhledem k nepříznivé hospodářské situaci, 
nedostatku zakázek se nám paradoxně podařilo najít řešení 
tím, že jsme přímo do „hry“  vtáhly i společnost REVIS 
s.r.o., která první etapu plynofikace prováděla.  

Na základě těchto jednání se vytvořil model, kdy městys 
smluvně převede na příslušnou společnost stavební povolení 
a ona se prakticky stane investorem  a přímým partnerem 
E.ONu. Zastupitelé s tímto řešením na svém květnovém 
zastupitelstvu souhlasili. Zároveň stanovili návrh výše 
finančního příspěvku jako pomoc městysu za jím 
vynaložené prostředky ve výši 10 tisíc Kč pro zavedení 
plynu na hranu pozemku dané nemovitosti.  Tento tzv. 
příspěvek slouží ke kompenzaci nákladů, které městys 
s plynofikací měl a dále tyto prostředky budou sloužit na 
úpravu a vylepšení pozemků zasažených stavbou plynovodu. 
Přestože městys hospodaří dobře, na rozdíl od obecně zažité 
praxe i bez dluhů, je vždy mít třeba solidární přístup ke 
svému městečku a pokud je to možné a průkazně prospěšné, 
tak se i finančně podílet.  

Všichni, kdo budou chtít mít plyn zaveden do nemovitosti, 
budou muset  samy ještě absolvovat stavební řízení 
k povolení přípojky plynu do objektu. K tomu je zatím dost 
času, ale je dobře to vědět a připravit se na to. Realizace 
plynofikace tzv. 2. etapy projde etapovitě  celým 
Frymburkem a potrvá tak do konce roku 2014. Zahájení 
prací předpokládáme letos v létě, která etapa resp., které 
území bude pracemi dotčeno jako první dohodneme 
s dodavatelem. Budeme se snažit co nejméně omezit provoz 
našeho městečka. sssssssssssssssssssssssssssssssssssssssssss 
                                                                Oto Řezáč – starosta 

V měsíci červnu 2013 
 bude pracovnice ÚM přítomna na radnici 
 v sobotu 22.6.2013 od 8,00 do 12,00 hodin. 

Zasedání ZM se bude konat  26.6.2013 
 od 17,00 hodin v obřadní síni ÚM Frymburk. 

OZNÁMENÍ  
Uzávěrka příspěvků do zpravodaje je vždy 25. v  měsíci. 

Příspěvky zasílejte na: 
info@ifrymburk.info  

Městys Frymburk pronajme bytovou jednotku 1+ 0 v čp. 86 
(pokoj 22 m2 +  koupelna + WC + sklep) 

 Nájem  1000 Kč, zálohy na služby cca 500  Kč, 
   vytápění el. přímotopy. 

Žádosti předkládejte dle schválených  
všeobecných podmínek pro přidělení bytů  

(www.frymburk.info ) do 14.6.2013. 

 OPRAVA ORDINA ČNÍCH HODIN  
MUDr.  DANY SMÍTKOVÉ  

ve čtvrtek  je ordinační doba pro nemocné: 
12:00 – 15:30 hod. 

MUDr. Dana Smítková 

Nabídka komunální techniky 

Úřad městyse Frymburk nabízí k prodeji komunální 
techniku traktůrek GOLDONI IDEA DT, včetně přívěsného 
vozíku. Rok výroby 2002, počet motohodin 3 100, dobrý 
stav, po celou dobu byl prováděn pravidelný servis techniky. 
Cena 120.000,-Kč. Nabídky podávejte písemně do 
21.6.2013 na podatelnu úřadu městyse. V případě více 
zájemců bude proveden prodej obálkovou metodou. 
Techniku je možné si osobně prohlédnout po dohodě 
s vedoucím technické skupiny městyse p.Šislerem, 
TF.724.911.717.PP 

 

ZÁJEZD DO AQUAPARKU AQUAPULCO –  
PIRÁTSKÝ SVĚT V BAD SCHALLERBACHU  

se koná 8.6.2013. 
Odjezd z autobusového nádraží v 8,00 hodin. 

Volná místa jsou stále k dispozici!! 

  

Kájovská madona volá! 

Letos se koná pěší pouť do Kájova dne 22.6. 
Odchod je jako vloni v 5,30 hod. 

 od farního kostela ve Frymburku. 
Na tuto pouť zveme srdečně obyvatele Frymburka. 
Časový program: Delší zastávka ve Světlíku. 
 V Kájově bychom měli být cca ve 12 hodin. 
Po poutní mši je oběd v blízké restauraci. 

 Doprava zpět je zajištěna.  
 

Na shledanou ve Frymburku. 
Herbert Foissner, Herbert Wiltschko 



 3 

Setkání u kulatého stolu – konzultační den 

Dne 15.5. 2013 se uskutečnilo v Informačním centru 
Frymburk setkání u kulatého stolu se zástupci Občanského 
sdružení ,,Rozkvět zahrady jižních Čech – místní akční 
skupina. Paní Ing. Marta Krejčíčková představila činnost 
MAS Rozkvět, informovala přítomné o možnostech využití  
finanční podpory z programu LEADER a o zapojení obce 
samotné, ale i  podnikatelů, místních neziskových organizací 
a dalších do probíhajících projektů.  

Na základě jednání s občany bylo dohodnuto, že se dne  
25.6. 2013 v IC Frymburk uskuteční konzultační den, kdy 
mohou všichni přijít se svými nápady a projekty, které by 
chtěli zrealizovat.  Kdo by měl zájem, domluví si v IC 
Frymburk na tento den schůzku, jelikož konzultace budou 
probíhat individuálně pro každého žadatele dle časového 
harmonogramu. 
                                                                            IC Frymburk 

Novinky ze školy     

PROJEKT  NANEČISTO  na naší škole 

     Od 28. 2. -16. 5. 2013 vždy ve čtvrtek od 16,30 do 18 
hodin probíhal na ZŠ a MŠ Frymburk  poprvé projekt 
Nanečisto, který byl určen dětem, které půjdou od září do 
1.třídy, ale také jejich rodičům, protože i oni se svým 
způsobem s dětmi vrátí do školy. Projekt Nanečisto 
poskytuje dětem možnost zvyknout si na nové prostředí, 
poznat své spolužáky, budoucí paní učitelku a vyzkouší si 
mnoho dalších aktivit, které budou potřebovat nejen v 1. 
třídě.  

   Rodiče zase měli možnost poznávat a pozorovat své děti 
v jiném prostředí než jsou běžně zvyklí, seznámili se 
s typologií osobnosti dítěte, pronikli do dalších oblastí 
vývoje dětí-temperament, schopnosti a dovednosti, sami si 
znovu vyzkoušeli, jaké je to sedět v lavici a vrátit se do 
školních let. Rodiče a děti měli možnost po dobu 10 setkání 
poznat nejen spolužáky a učitelku, ale i sami sebe. 

   Společným pobytem v přírodě jsme 16. 5. projekt 
zakončili posledním úkolem, za který byly děti odměněny 
čokoládovou medailí a opečením „buřtíků“. Na závěr děti a 
vlastně i rodiče  dostali pamětní medaili, která jim 
připomene, že od září to už bude doopravdy.  

Přejeme Vám, milé děti i trpěliví rodiče, pěkné vykročení do 
1. ročníku a předtím krásné prázdniny. Děkujeme všem 
rodičům, kteří nám pomohli s organizací závěrečného 
odpoledne, maminkám, které napekly a tatínkům za oheň a 
Hannemu za půjčení kempu a počasí, které vydrželo a Petře 
Nekolové za medaile a všem, na které jsme snad zapomněli. 
.  

                                                 M. Baldová, lektorka projektu                                                                     
  

ZÁJEZD DO ANGLIE  

Čekání na 27.4.2013 bylo hrozně dlouhé a už jsem se 
nemohla dočkat, kdy vyjedeme. Když už nastal tento den, 
byla jsem hrozně nervózní. Vyjeli jsme z autobusové 
zastávky. Cesta autobusem se mi moc nelíbila, ale určitě to 
stálo za to. Přes kanál La Manche jsme jeli trajektem a to byl 
nezapomenutelný zážitek. Když jsme přejeli kanál La 
Manche, tak jsme se vydali do městečka Dover, kde byl 
„náš“ první hrad-Dover Castle. A pak jsme jeli do 
Hastingsu, kde jsme si prohlédli zříceninu Smugglers Caves 
a Pašerácké jeskyně. Ale nejvíce jsem se těšila na mou nebo 
vlastně naši rodinu. Ubytování jsme měli v Hastingsu, ale 
nebylo to v žádném hotelu, ale v rodině. Každý si mohl 
vybrat, s kým bude bydlet. V anglické rodině se mi moc 
líbilo. Měli jsme hrozně hodnou a příjemnou rodinu, která se 
o nás hezky starala. Ráno nás vždy odvezli na určené místo, 
odkud jsme pokračovali v cestování. První den ráno jsme šli 
na prohlídku pirátského městečka Rey a zámku Hever 
Castle,  kde se narodila Anna Boleynová. Je to krásný zámek 
na pevnině a okolo je voda. A také jsme šli do města Battle, 
kde se mi také jak jinak než líbilo a do muzea Yesterday’s 
World. Když jsme se ráno probudili, těšili jsme se na Seven 
Sisters, to jsou jakoby křídové útesy. Byla tam pěkná zima, 
ale ještě jsme chytli hezké počasí, takže to docela šlo. Pak 
jsme se autobusem vydali do Brightonu. A tam jsme šli do 
podmořského akvária  Sea Life Centre, staré čtvrti The 
Lanes a  Royal Pavilion.  Tam jsme měli rozchod a to byla 
správná chvíle utrácet. Já jsem si koupila hodně oblečení. A 
s kamarádkou jsme šli na zábavné molo, kde jsou různé hry 
a automaty. A blížil se večer a honem do rodin. Ráno jsme 
byli opět natěšení, co nás zase čeká. A šli jsme na Leed’s 
Castle. Je tam také bludiště, bylo moc krásné, ale za chvíli 
mě to už moc nebavilo, protože jsem se nemohla dostat ven, 
ale asi po půl hodině bloudění se mi to konečně povedlo a 
ven jsem prošla pěkným a také strašidelným podchodem. A 
pak nás čekala prohlídka loděnic. Bylo moc zajímavé se 
podívat třeba do ponorky. Prohlédli jsme si i výrobnu 
provazů, jeden jsme si dokonce i vyrobili a potom jsme o něj 
soutěžili a vůbec jsem nečekala, že bych to mohla být já, 
kdo ho vyhraje, ale měla jsem hroznou radost. No a to už byl 
konec 5. dne. Ráno nás čekal Londýn, na který jsem se těšila 
nejvíc. Bylo tam hodně lidí. Navštívili jsme různé památky 
např.: Big Ben, Westminster Abby, Houses of Parlament, 
Buckinghamský palác… Po řece Temži jsme jeli výletní 
lodičkou a pak vzhůru na nultý poledník. Byl odtud krásný 
výhled na Londýn. A tím jsme naše anglické putování 
zakončili a nastala cesta zpátky do ČR. Ta se mi zase moc 
nelíbila, protože jsem spala jenom jednu hodinu, ale určitě to 
za to stálo a moc se mi v Anglii líbilo. Bylo to na mě moc 
krátké, klidně bych tam byla i o nějaký den déle….    :o))) 

                          Klára Řepová, 5.tř. 
 

Fotografie ke všem článkům jsou na www.zsfrymburk.cz 
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DRAVCI  

Dne 16. května k nám přijel pan Vondruška, který nám 
připravil malý program s dravci. 

- havran velký 
- káně harrisova 
- výr velký 
- orel skalní 

Ten den se sice moc nepovedl, 
protože jsme se dozvěděli, že 
všechny dravce rušilo netrpělivé 
sekání našich zahrádkářů. To byl jeden z důvodů, proč pan 
Vondruška naháněl v okolí své roztomilé dravce. Do káněte 
harrisova se dokonce pustily vrány, které ho očividně ve 
svém teritoriu nepřijaly s otevřenou náručí. Jediný orel 
skalní nám aspoň ukázal něco z toho, co má naučené, létal 
nad hlavami našich menších žáků. I když se představení 
zrovna moc nepovedlo, všem se líbilo. Za tu dobu, co k nám 
pan Vondruška jezdí, se mu to nepodařilo poprvé a myslíme, 
že to ani některým žákům nevadilo, hlavně že se neučili. I 
přesto panu Vondruškovi děkujeme za ochotu k nám přijet a 
ukázat nám některé z druhů dravců. Rozhodně se budeme 
těšit, až k nám pan Vondruška zase přijede a ukáže nám 
něco víc, z čeho bychom se mohli ponaučit. 

                                                 (D. Kalianková, A. Holubová) 

POZVÁNKA  

 

 

UJÍŽDÍME NA LEGU! 

Unikátní výstava světa z kostek UJÍŽDÍME NA LEGU!  se 
v ČR poprvé koná v Lipně nad Vltavou ve SportAreně 
Lipno.  

Od 1. června do 30. září 2013 můžete na 650m2 vidět 
ojedinělé modely našich hradů a zámků jako je např. zámek 
HLUBOKÁ, ČERVENÁ LHOTA nebo hrad ROŽMBERK, 
který patří s délkou 4 metrů k největším modelům výstavy.  

K vidění jsou i architektonické skvosty, jako je vila 
TUGENDHAT v Brně nebo STAROMĚSTSKÁ RADNICE 
v Praze.  

Na své si přijdou i příznivci epizod STAR WARS či trilogie 
PÁN PRSTENŮ. Na nadšence technických modelů čekají 
originální vlastní stavby z řady LEGO TECHNIC, fanoušky 
železnice zase potěší funkční vláčky a mašinky.  

Nebudou chybět ani oblíbené sochy z LEGO kostek – sochy 
zvířátek, mimozemšťanů, pozemšťanů nebo Terminátora, 
který ohromí svou životní velikostí i dospělé.  

Přijďte si i Vy postavit svůj kousek světa z kostek. 

Těšíme se na Vás ve SportAreně Lipno každý den 
 od 10 do 18 hod., www.ujizdimenalegu.cz. 

 

Dětské rybářské závody! 

Místní skupina ČRS Frymburk pořádá v rámci 
Frymburských slavností Dětský rybářský závod. 

Zveme všechny děti do 15 let i nečleny rybářské organizace. 
Závod začne 15.6.2013 v 07.00 na místní pláži, 

předpokládaný konec v 10.00. 
Těšíme se na Vaši účast. 

 

Místní skupina ČRS Loučovice pořádá dne 8.6. Dětský 
rybářský závod na řece Vltavě. 

Prezentace účastníku 07.00 -08.00 na řece pod teplárnou. 
Zájemci z Frymburka se hlaste u předsedy MS p.Langera 
Jiřího nebo p.Henyše. V případě velkého počtu zájemců 

zařídíme odvoz z Frymburka na místo závodu 
 a následný svoz do Frymburka. 

Předseda MS Frymburk 
Langer Jiří 
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V měsíci červnu gratulujeme 

těmto občanům 

Klein Vladimír                  60 let 
Labaj Antonín                     60 let 
Lakomý Václav                 60 let 
Hondlíková Anežka                      65 let    
Köhlerová Blanka                        70 let 
Dvořáček Bořivoj                   72 let 
Němec František                      73 let 
Petričáková Marie                 74 let 
Mráziková Růžena                     76 let  
Langer Jiří                  78.let 
Hendrych Antonín                     89 let 
Pekařová Anna                            91 let 
Frnková Františka                     92 let 
   

 

 

Pozvánka 

Na svůj tradiční jarní koncert Vás 
srdečně zvou členky pěveckého sboru 
Harmonie, pod vedením sbormistra 
Vladimíra Rolčíka a za hudebního 
doprovodu..Nadi..Rolčíkové.…. 
Potěšíme všechny naše příznivce směsí 
krásných známých i méně známých 
lidových písní a skladeb velkých 
českých hudebních skladatelů:hhhhhhh  
B. Smetany,  A. Dvořáka a L. Janáčka. 

Náš program tentokrát obohatí naši   
hosté z Vorderweisenbachu:nnnnnnnn 
Dr. Alexander Gallee  – zpěv, a jeho 
žena  Regina Nopp  – klavírsssssssssss 
 
Koncert se uskuteční v sobotu 
8. června v 18,00 hodin v muzeu 
na náměstí ve Frymburku. 

Těšíme se na Vás! 

Pozvánka  
 

Žáci a učitelé 1. soukromé ZUŠ 
v Českých Budějovicích 

s pobočkami v Černé v Poš., 
Frymburku a Lipně n/Vlt. 

zvou všechny rodiče, prarodiče, 
spolužáky a kamarády na svůj tradiční 
závěrečný koncert, který se koná  v   
pondělí 3. 6. v 17,00 hodin v muzeu 

 na náměstí ve Frymburku. 
 

Přijďte nás povzbudit a poslechnout si, 
co jsme se nového naučili. 

Tradiční stavění máje - ohlédnutí 

Další tradiční stavění MÁJE 
máme za sebou. Městys Frymburk zajistil 
ve spolupráci s lesním správcem a 
dobrovolnými hasiči májku, chvojí, 
kleštiny a dřevo na vatru, vše na výtečnou. 
Vrchní čarodějnice svolala své kolegyně a 
společně tak připravily příjemný 
odpolední program pro děti, které se při 
soutěžích náramně bavily. Za své výkony 
dostaly sladkou odměnu. Dobrovolní 
hasiči připravili májku a vatru. Počasí bylo přijatelné a bez deště. Vlastní stavění 
proběhlo ve spolupráci dobrovolných hasičů, fotbalistů a dobrovolníků z městyse a 
širokého okolí. Téměř tři desítky mužů a jedna žena bez problémů postavily májku 
v čase čtyřiceti minut. Po dostavění májky byly rozdány dětem špekáčky na opékání 
a u finských špalků se čekalo, až vrchní čarodějka vydá pokyn k průvodu – 
Čarodějnickému reji. Vzhledem k tomu, že čarodějky tají své taneční vystoupení 
před republikovou soutěží na čarodějnickém sabatu LaDy LáRy FáRy,  konané při 
úplňku po filipojakubské noci, rozhodly se předvést svůj taneční rituál až příští rok. 
Po návratu z průvodu došlo k zažehnutí vatry, pálení čarodějnic a májové veselici.  

Všem, kteří přispěli k příjemnému odpoledni a večeru patří velké 
poděkování (městysi Frymburk, lesnímu hospodáři, Frymburským maminám, 
Wellness Hotelu Frymburk, Tomášovi Řezáčovi, frymburským skejťákům a 
bikerům, fotbalistům, hasičům a občanům). Činnost z akcí a fotografie můžete 
zhlédnout na stránkách SDH Frymburk - www.hasicifrymburk.czSSSSSSSS 
 
Své náměty nebo připomínky posílejte na naši emailovou adresu 
info@hasicifrymburk.cz  nebo telefonicky na mobil – 608 308 508 

                                                                      Za SDH Frymburk Antonín Labaj a kolektiv. 
 

Poděkování 

Milí Frymburáci, 

chtěl bych touto cestou poděkovat našim 
fotbalistům za zorganizování finanční 
sbírky, do které přispěli nejen oni, ale i 
mnozí z Vás i jiní. Děkuji za to, že mě 
přijali mezi sebe, i když mi z toho 
vyplynuly jisté povinnosti. Jako třeba po 
fotbale zajít na pivko nebo v neděli na 
plenárku do hospůdky na hřišti a to je pro 
mě nejkrásnější. Díky této podpoře jsem se 
mohl zúčastnit závodů v Teplicích, tam 
jsem vybojoval 3. místo a jsem na dobré 
cestě postoupit do 1. Boccia Ligy.  

Děkuji Čudlovi, že měl odvahu na tuto 
akci zapůjčit auto a Filipovi, že nás 
v pořádku dovezl tam i zpět. Děkuji 
Štěpánovi za skvělou asistenci na těchto 
závodech. Robíkovi a Gabče 
Hartmanovým díky za to, že jako moji 
trenéři do mě investují svůj volný čas a 
trpělivost. Díky Vám všem, co jste 
přispěli, i těm, co mi fandí.DDDDDDDD 
 
Honza 
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Letní kino Černá v Pošumaví 

zahajuje sezónu: 

Ve druhé polovině června 
 promítáme dvakrát: 

v sobotu 22. 6.  
RYCHLE A ZB ĚSILE 6 

v sobotu 29. 6.   
STAR TREK: DO TEMNOTY 

Od 2. července do 24. srpna 
 pak od úterka do soboty denně. 
Začátek promítání v červnu a 
červenci je ve 21,30 hodin  
v srpnu ve 21,00 hodin. 

Případné změny programu sledujte 
prosím na plakátech nebo na 
www.agenturaumelecka.com 

 

POZVÁNKA 

Dne 7. 6. 2013 v 16,00 hod. 

zkušebně otevřeme  nové  
Občerstvení ( Bistro)  

U Hastrmana  - na pláži. 
 Bude hudba, grilované sele 

 a první sud zdarma.  
Všechny Vás  srdečně zveme. 

 

Jarní slevy ekobriket 
Dřevěné EKOBRIKETY  
od 42 Kč/ 10 kg s DPH 
 
- EKOBRIKETY  – několik druhů 
- PELETY  – několik druhů 
- TŘÍSKY, PODPALOVA ČE 
   MULČOVACÍ K ŮRA 
 
Prodejna: Briketárna Větřní u Č.K. 
Tel.: + 420 380 733 733 
E-mail: prodejnavetrni@ekopalivo.cz 
 
Prodejna: Č.Budějovice, Na Dl.Louce 
Tel.: + 420 777 917 714 
E-mail: prodejna cb@ekopalivo.cz 

DLE POČTU ODEBRANÝCH 
PALET DOPRAVA ZDARMA!!!  

www.ekopalivo.cz 

 

Pension N.10  Frymburk přijme 
 na letní sezónu brigádníky 

tel.: 702 090 616 
 

V měsíci květnu probíhaly u všech našich týmů 

 mistrovské zápasy! 

V A týmu se rozrostla velká marodka a podle toho také výsledky vypadají. Zejména 
na venkovní zápasy jsme rádi, že dáme dohromady jedenáct hráčů, abychom zápasy 
dokázali odehrát. Pozitivní v tomto případě je, že mohou dostávat šanci mladší kluci 
z B týmu, kteří tak získávají zkušenosti. Problém vidím v tom, že ti mladí nemají 
takový zájem a doslova nechtějí chytit příležitost za pačesy. Musíme je přemlouvat 
a přesvědčovat je o tom, že jsme v situaci pro ně přímo ideální, protože se v tabulce 
pohybujeme v horních patrech a můžeme tedy relativně hrát v klidu a v pohodě. Za 
této situace se mužstvo opírá především o kapitána Pepu Micáka, brankáře Marka 
Vítka, Dušana Račáka a Honzu Šislera. Bohužel v posledním zápase se nám Dušan 
Račák přidal k těm zraněným hráčům a zvýšil tak naši neskutečnou marodku, na níž 
momentálně máme nejméně 8 hráčů, kteří by patřili do základního kádru mužstva. 

V tabulce se držíme na solidním 4. místě se ziskem úctihodných 37 bodů a čekají 
nás ještě 4 zápasy do konce sezony. Uvidíme, jak se nám v nich bude dařit a 
pokusíme se ještě zaútočit alespoň na třetí místo v tabulce, což by jistě byl velký 
úspěch!  

Tady bych rád pochválil a vyzdvihl naše věrné fanoušky, kteří nám jak na domácím 
hřišti, tak i venku vytváří pěknou atmosféru a i na ty venkovní zápasy za námi jedou 
v hojném počtu, což je pro tým velká inspirace. Fotbal se hraje pro diváky a je 
dobře, že máme hrát pro koho. A proto „fanoušci díky“. 

B tým se pohybuje ve středu tabulky okresního přeboru a také doplácí na marodku 
v A týmu, protože se samozřejmě některé opory posunují pomoci A týmu. Proto má 
trenér Honza Salzer také velké problémy se složením týmu a sestava se neustále 
mění. Nicméně i s výsledky naší Benfiky panuje prozatímní spokojenost. 

V mimofotbalové aktivitě se fotbalový oddíl ve spolupráci s Úřadem městyse 
Frymburk angažuje v pořádání turnaje ve hře boccia v rámci Frymburských 
slavností. Je to turnaj pro tělesně postižené, který se bude konat 16.6. na školním 
hřišti a v případě špatného počasí v tělocvičně místní školy. 

                                                    Za fotbalový oddíl trenér A mužstva Vlastimil Mertl 

Cykloturistika 
 
Jarního výletu na kole se zúčastnilo 28 lidí z Frymburka a blízkého okolí.Po ranním 
naložení kol p.Kotlárem ( děkujeme ), jsme plni zážitků z pálení čarodějnic, vyrazili 
ve vyhřátém autobuse do Lenory. Po společném focení jsme vyrazili na cestu po 
krásách Šumavy. Počasí nám přálo, nikdo domů nechvátal, a tak k plánovaným 55 
km jsme si dobrovolně přidali dalších 30 km. Až na pár drobných oděrek se nikomu 
nic nestalo. A i proto se hned plánoval další výlet.SSSSSSSSSSSSSSSSSSSSSSSS 
                                                                             Za OS Lipno-Dunaj  Martin Nekola 
 

Frymburská ,,1000" na Martě v číslech 
 
28.4.2013 - 10.00 hod. začátek 
35 - účastníků celkem 
18 - nejvíc výstupů ( I.Rillich ) 
1:14:05 - čas nejrychlejšího muže ( J.Petrou ) 
1:31:38 - čas nejrychlejší ženy ( G.Loskotová ) 
2:04:51 - největší osobní zlepšení ( J.Račáková ) 
3 - počet cyklistů ( P.Vrba, L.Krejza, M.Řezáč ) 
1 - pytel odpadu ( L.Tintěrová ) 
7 - kg opečených buřtů ( od Š.Boháče ) 
6 - bochníků chleba ( od M.Boháče ) 
15 - litrů iontového nápoje (od J.Chaloupky ) 
4 - bedny piva Bernard 10° ( od P.Vrby ) 
18:30 – konec 
                                        Za OS Lipno – Dunaj a SK Lyžaře – běžce   Martin Nekola 
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Výlet do Rumunska za našimi krajany 

Babí léto s rumunskými Čechy a Slováky OOOOO 
Na četné dotazy a v průběhu let i přání mnoha lidí z oblasti 
našeho příhraničí (od Vyššího Brodu po České Velenice) 
jsme v období počínajícího babího léta 14. - 21. 9. 2013 ve 
spolupráci s cestovní kanceláří DOVOLENÁ BANÁT s.r.o. 
připravili osmidenní výlet za našimi krajany v Rumunsku.  

Podíváme se, kde a jak nyní žijí rumunští Češi a Slováci a 
podnikneme lehké výlety po vesnicích a do nejbližšího 
okolí. Ubytováni budeme u místních lidí a v penzionu. 
Místní nám poskytnou nejen střechu nad hlavou, snídaně a 
večeře, ale především si budete moci popovídat o historii 
osídlování níže zmíněných míst i současném nesnadném 
životě, kdy po r. 1990 dochází postupně k vylidňování jak 
českých, tak slovenských vesnic. Nemineme důležitá místa 
společenského a kulturního života – některé místní školy, 
kostely a hospůdky. Výlet si zpestříme zastávkou u 
některých zajímavých míst po cestě i koupáním v termálním 
bazénu či na městské tržnici.AAAAAAAAAAAAAAAAA  
…OOOOOOOOOOOOOOO  
Program:  

14. 9.  Ranní odjezd, přes Rakousko a Maďarsko a večerní 
příjezd do rumunského Banátu - do Svaté Heleny. 
Přivítání v prvé z českých vesnic a ubytování 
v místních rodinách a první večeře.  

15. – 17. 9. Po snídani výlet v okolí - na místa původní, již 
zaniklé vesnice Elizabeta a mezi moderní 
dominantou okolí -„větrníky“- na úžasnou vyhlídku 
vysoko nad Dunaj. Pracujeme i na možnosti výjezdu 
do sousedního Srbska do další z českých vesnic -
nedalekého Česko Selo, s návštěvou místního 
etnografického muzea. Odjezd do Dubova - plavba 
Kazaňskou soutěskou po Dunaji až k jeskyni 
Veteránů. Odpolední příjezd do další vesnice – 
Eibentálu. Ubytování a výlet do Ujbánie, kde byly 
antracitové doly - na dlouhá léta živobytí pro celé 
okolí.  

18. 9. Rozloučíme se v Banátu s „Čechy“ a vydáme se 
severně za „Slováky“ do Bihorsko-salajské oblasti. 
Cestou  zastávky - u skalní busty dáckého krále 
Deçebala, na tržnici v přístavním městě Oršova a v 
Baile Herculane – císařské „Herkulovy lázně“, 
procházka historickou kolonádou. Dojezd do 
slovenské vsi Čerpotok a ubytování.  

19. –  20. 9. Výlety po vesnicích a okolí– Nová Huta, 
Borumlaca, Siplak, Bodonoš a další. Koupání 
v termálu Boghis. Návštěva sídla Svazu Slováků a 
Čechů žijících v Rumunsku. Výjezd do horské oblasti 
osídlení do nejmalebnější vsi Gemelčička, která je 
svou rozlohou 40 km² jednou z nejrozsáhlejších obcí 
v Rumunsku.  

21. 9.     Loučení a odjezd se zastávkou v tržnici ve 
městě Oradea. Večerní dojezd do České republiky.  

Program může být vzhledem k nečekaným okolnostem 
(počasí, techn. porucha atd.) mírně upraven. Není 
samozřejmě ani povinné se všeho zúčastnit!  

Jedeme si užít pohodu mezi "našimi", po dohodě si můžete 
v místech ubytování uzpůsobit program dle svého 
rozpoložení a nálady.  

V ceně výletu 6 900,- Kč/osoba je zahrnuto: doprava 
autobusem, ubytování, polopenze, služby průvodců, tištěný 
manuál s popisem navštívených míst. 

POZOR!  
Přihlášení na výlet, doplňující dotazy, způsob platby, 
nástupní místa a o vše další, co vám přijde na mysl, pište 
přímo mně na adresu zeman.ozzy@seznam.cz nebo volejte 
na mé tel. číslo  602468377.  Přihlásit je se možné max. do 
28.6.2013 !!! ooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
 
Jaroslav ZEMAN, cestovní agentura - turistický průvodce 
po Rumunsku  

  

Akce v červnu na Lipně 

8.6.   Lipno dětem aneb den s Integrovaným   
                záchranným systémem 

V sobotu 8. června se mohou nejen děti těšit na další dětský 
den, tentokrát Lipno dětem aneb den s Integrovaným 
záchranným systémem. Zábavnou formou se dozvíte, jak 
pracují při záchranné akci policie, hasiči, letecká záchranná 
služba, vodní záchranná a horská služba aj. Po celý den nás 
čekají ukázky jednotlivých složek např. slanění ze Stezky 
korunami stromů, ukázky zásahové jednotky, kynologů, 
vodní záchranné služby, hasičů. Děti si budou moci 
vyzkoušet hasičské obleky, stříkání ze stříkačky, 
prohlédnout si veškerou techniku a opět pro ně  budou 
nachystány soutěže právě se záchranářskou tématikou. 
Každou hodinu budeme losovat z účastnických karet o jízdu 
záchranným speciálem. Součástí akce bude i záchrana 
vrtulníkem ze Stezky korunami stromů nebo společný zásah 
hasičů, policie a záchranné služby při dopravní nehodě. 
Akce se bude konat na Stezce korunami stromů, stejně jako 
na centrálním parkovišti u nástupního místa lanovky. Více 
informací na www.lipno.info 

29. – 30. 6.  Slavnosti dřeva na Stezce korunami    
                     stromů 

Jakou jinou slavnost na dřevěné Stezce korunami stromů 
byste čekali? Dřevo, dřevo a zase dřevo je ústředním 
tématem slavností, které se budou konat 29. a 30. června. 
Zábava a zážitky v podobě vyřezávání ze dřeva, výrobků ze 
dřeva, ale i kultury v podobě zajímavých koncertů Tara Fuki 
a Ivy Frühlingové… to budou Slavnosti dřeva. To je přece 
super zahájení dvouměsíčních letních prázdnin. Rezervujte 
si ubytování na http://www.lipno.info/ubytovani/  
a nezapomeňte navštívit i Letní Letnou☺  

30. 6. – 6. 7.  Letní Letná – festival nového  
                           cirkusu 

Festival nového cirkusu a divadla zavítá podruhé na Lipno. 
Centrální parkoviště bude místem skvělé zábavy celých 7 
dnů. Více v kalendáři akcí na www.lipno.info 
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Vážení čtenáři!  

Abych vyhověla některým čtenářům, kteří 
dojíždí do frymburské knihovny autobusem 
a nestíhají danou výpůjční dobu, udělám 
malou změnu. Od června zůstává výpůjční 
doba v úterý 16.30 – 18.30, dříve zde ovšem budu v pátek, 
a to od 15.00 do 16.30, aby bylo možné bez problémů 
stihnout autobus v 15.45. Děkuji za pochopení. 

Za minulý rok jste v knihovní kasičce nashromáždili 
úctyhodných více než 1100 Kč. Za vaše příspěvky jsem do 
knihovny nakoupila tyto knihy, doufám, že jsem se vám 
alespoň některou z nich trefila do noty: 

Život a osud, Vasilij GrossmanOOOOOOOOOOOOOOOO 
Historická epopej líčí na pozadí "velkých dějin" životy a 
osudy několika desítek postav úzce či volněji spjatých s 
rodinou Alexandry Vladimirovny Šapošnikovové a zavádí 
nás do Moskvy, Stalingradu či do Kazaně, k ruskému 
stíhacímu leteckému pluku i k tankovému sboru na Urale, 
do židovského ghetta, německého koncentračního tábora či 
do nechvalně proslulé věznice Lubjanka. Šíří záběru i 
stylem vyprávění si toto dílo poprávu vysloužilo označení 
Vojna a mír 20. století. 

Testament, Sam Bourne OOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Ani ve svém druhém akčním thrilleru s náboženským 
pozadím neopouští britský spisovatel Sam Bourne 
oblíbenou židovskou tematiku. Příběh je tentokrát umístěn 
na Střední východ, do centra arabsko-izraelských sporů. 
Násilné smrti dvou význačných osobností znepřátelených 
táborů spolu sice zdánlivě nesouvisejí, ale vyjednavačka 
Maggie Costellová postupně zjistí opak a za pomoci syna 
jednoho ze zavražděných se dostane na stopu objevu 
památky nezměřitelné historické hodnoty, jejíž veřejné 
odhalení by mělo nedozírné politické následky. 

Katova dcera, Olivek PötzschOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Krátce po třicetileté válce je v bavorském městě Schongau 
vytažen z řeky umírající chlapec. Na rameni má vytetované 
znamení, což vzbuzuje podezření, že jde o dílo čarodějnice. 
Radní města obviní místní porodní bábu. Kat Jakob Kuisl, 
jenž z ní má pomocí mučicích nástrojů vynutit doznání, je 
však přesvědčený, že je stará žena nevinná. Společně s 
medikem Simonem a dcerou Magdalenou se rozhodnou 
vypátrat vraha. 

Dům na Páté avenue, Candace BushnellováOOOOOOOO 
Pod střechou luxusního domu č. 1 na Páté avenue se 
odehrávají a prolínají osudy stárnoucí sloupkařky 
společenské rubriky, bývalé slavné hollywoodské herečky, 
dvaadvacetileté příživnice, manželky pohádkově bohatého 
matematika, dvou více méně úspěšných spisovatelů, 
zatrpklé a závistivé někdejší počítačové odbornice a jejího 
třináctiletého syna. Přestože žádnému z nich zdánlivě nic 
nechybí, ani jeden není se svým životem spokojený, a každý 
postupně zjišťuje, že ke štěstí zdaleka nestačí jen 
přepychový byt. 

Jupiterův mýtus, Lindsey DavisováOOOOOOOOOOOOO 
Falco s rodinkou se za pobytu v Británii vypraví do 
Londinia na návštěvu Heleniných příbuzných. Ještě se ani 
neohřál, a hned ho čeká nepříjemný úkol: je povolán k 
vyřešení hnusné vraždy. Oběť, bohatý hodnostář, je nalezen 
ve špinavé krčmě utopený, strčený hlavou dolů do studny, 

jejíž stěny tvoří vysoká vinná bečka. Odtud se rozvíjí 
spletitý děj a Falco i jeho rodina a přítel Petronius se 
dostávají do zapeklitých situací. Jde po nich nebezpečná 
tlupa. Přívětivý vyspělý Řím je v nedohlednu a v drsné 
zaostalé provincii na březích mohutné řeky Thamesis jde o 
život. 

Prázdné místo, J. K. RowlingováOOOOOOOOOOOOOOO 
Po nenadálé smrti čtyřicátníka Barryho Fairbrothera zůstane 
Pagford v šoku. Je to zdánlivě idylické anglické městečko s 
dlážděným náměstím a starobylým opatstvím, ale za hezkou 
fasádou zuří tichá válka. Bohatí válčí s chudými, teenageři s 
rodiči, manželky s manželi, učitelé se žáky. Pagford 
rozhodně není tím, čím se zprvu zdá. Prázdné místo, které 
po Barrym zůstane v městské radě, se brzy stane 
katalyzátorem největší války, jakou město zažilo. Kdo bude 
triumfovat ve volbách provázených vášněmi, pokrytectvím a 
nečekanými odhaleními?oooooooooooooooooooooooooooo 
                                                 Tereza Rillichová, knihovnice 

 

 

recepce- tel.+420 380 735 229, Frymburk 80, 382 79 

Kosmetické ošetření profesionální českou přírodní bylinnou 
kosmetikou. Barvení obočí a řas, úprava obočí, depilace….   
Prodej kosmetiky Ryor.ooooooooooooooooooooooooooooooooo 
Pedikúra  dopřejte Vašim nohám pravidelnou profesionální 
péči od 250 Kč oooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
Manikúra  s lakem, který se nanese na přírodní nehet, ale 
přitom vydrží 3 až 4 týdny?oooooooooooooooooooooooooooooo 
 
Dříve možná sen, dnes je to realita! Vyzkoušejte revoluční 
novinku, která doslova boří hranice mezi gelem a lakem. 
Objevte jednoduchost a další ojedinělé vlastnosti zázraku 
jménem Gel-lak! Nechte si nehty profesionálně upravit a 
vyzkoušejte až několikatýdenní trvanlivost moderního gel-
laku! Gel-lak je dekorativní úprava přírodních nehtů. 

 

AKCE WELLNESS HOTELU FRYMBURK  
 
1.6. a 29.6. 2013 Den dětí v Aquaparku 
Děti do 12 let mají vstup zdarma a pro doprovod je platná 30 % 
sleva na vstupné. Každé dítě dostane kopeček zmrzliny v cukrárně 
hotelu (oproti prokázání účtenky za vstup do aquaparku). 
 
9.6.2013 Den otevřených dveří wellness & spa centra 
Program: Od 13 do 15 hod. prohlídka wellness & spa centra  
a saunového světa. 
Po celý den je možné využít následující slevy: 
20 % sleva na wellness & spa procedury 
30 % sleva na vstupné do aquaparku pro dospělé, děti do 12 
          let zdarma 
50 % sleva na vstupné do saunového světa 
Zdarma vstup do solné jeskyně (nutno objednat předem). 

Bližší informace  a objednávky na tel.: 380 300 330.  
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